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Dia: 18 de juliol de 2023 

Lloc: Guinardó 

 

Persones Assistents 

President Comissió Negociadora (d'ara endavant President CNCC): 

 

Sr. Francisco Castillo 

 

En Representació de la Direcció (d'ara endavant RD): 

 

Esther Chamorro 

Jordi Rodríguez 

Jose Calvo 

Antonio Pérez 

Jessica Outeiriño 

 

En Representació de les Persones Treballadores (d'ara endavant RT): 
 

Per CIM: Jordi Díez, Rubén Álvarez i Alberto Vázquez. 

Assessors/es: Aitor Domingo i Martina Hermoso. 

Per UGT: Amada Álvarez i David García. 

Assessors/es: Jordi Gómez. 

Per CGT: Antonio Roca i MªCruz Álvarez.  

Assessors/es: Olga Oliver i Antonio Ceballos. 

Per CCOO: Marc Giménez i Juan Aguilera. 

Assessors/es: Joan Damas i Mercedes Aguilera. 

Per CPTC: Placid Escobar i Dolores Llonch. 

Assessors/es: Jordi Rusiñol i Martin Villanueva. 

Per SO: Ángel J. González. 

Assessors/es: Rebeca García. 

Per SU: Eva Melero. 

Assessors/es: Mercedes Portolés i Rosa Fischer. 
 

Secretari d’actes: Jose Miguel Isidoro. 

 

 

Com a qüestió prèvia CIM manifesta que a la reunió d'avui assisteixen com a titulars Rubén 

Álvarez i Jordi Muñoz. 

 

Com a qüestió prèvia UGT manifesta que a la reunió d'avui assisteixen com a titulars Amada 

Álvarez i David García. 

 

Com a qüestió prèvia CGT manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Antonio Roca. 

 

Com a qüestió prèvia CCOO manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Juan Aguilera. 

 

Com a qüestió prèvia CPTC manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Dolores Llonch. 

 

Com a qüestió prèvia SU manifesta que a la reunió d'avui assisteix com a titular Eva Melero. 

 
Es procedeix a la revisió i signatura de l'acta de la reunió anterior. 

 

L’RD inicia la reunió manifestant que, tal i com es va acordar a l’última reunió, s’incorpora la 

persona que es va designar com a President de la CNCC, que és el Sr. Francisco Castillo. 
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El President de la CNCC dona les gràcies a la part social per haver sigut designat President de la 

CNCC. Recorda que la seva figura és la de mediació i comunica a la part social la seva intenció de 

reunir-se per separat amb cada organització sindical per poder constatar en quin punt es troba la 

negociació actualment. 

 

La RD fa entrega del redactat del text dels increments salarials que s’ha estat treballant durant 

les últimes reunions i un quadre resum aclaridor de l’abonament del “Plus Dia Especial”. 

 

UGT sol·licita un recés. 

 

El President de la CNCC pregunta si hi ha aportacions. 

 

UGT manifesta que el text del redactat els hi sembla correcte, però que vol portar-lo a la seva AJ 

per tal de que el pugui valorar jurídicament. 

 

CIM manifesta que a falta de valoració jurídica per part de la seva AJ, veuen que el redactat és 

correcte, que inclou les peticions de les persones treballadores en diferents assemblees, amb un 

repartiment més equitatiu de les primes per els diferents torns de treball. 

 

CPTC manifesta que per la seva part, el repartiment del 2’5% que està escrit al text i la taula 

entregada, correspon al que s’ha tractat en la CNCC i especialment responen als mandats de les 

diferents assemblees que les persones treballadores han donat a tots els sindicats. Per això els 

hi sembla correcte. 

 

CGT manifesta que vol recordar que tenen dues peticions. La primera és que no queda tancat 

l’aspecte de la conducció dels vehicles auxiliars fins que no hi hagi una proposta al respecte i, la 

segona, és la diferència que hi ha en l’abonament de les hores extres a FMB. Hi ha persones que 

cobren menys venint a treballar com hores extres que una persona que treballa ordinari. Sobre 

el redactat, correspon a les peticions generals que s’han realitzat. 

 

CCOO manifesta que la valoració econòmica no només es limita als increments màxims permesos 

per la LGPE, sinó també a la prima de productivitat. Ja ho han manifestat en diferents reunions, 

ara mateix el document és el que és, però la valoració econòmica és complerta i va lligada també 

a la prima de productivitat. 

 

La RD, si no hi ha més aportacions o preguntes sobre el redactat, pregunta sobre el quadre 

explicatiu que ha entregat. La intenció del mateix es que es pugui fer una valoració més acurada 

del redactat i deixar clar en quins casos s’abonaran uns conceptes i en quins no. Demana a la RT 

si hi ha alguna pregunta o aportació. 

 

CIM manifesta que, sobre la taula entregada, no queda suficientment clar que és la vigília del dia 

especial on es cobrarien els plusos i hauria de quedar clar que les persones que perceben 

actualment una prima d’activitat continuaran perceben el plus festiu o festiu especial. 

 

La RD respon que així és. 
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CPTC manifesta que, si al redactat diu que es canvia el nom del concepte de festiu especial a 

festiu oficial, s’hauria de canviar a la taula. 

 

SO pregunta que succeeix amb les coincidències. 

 

La RD pregunta quin és el dubte concret. 

 

SO manifesta que el dubte és si les persones que perceben coincidències quan els hi coincideix 

amb festa, les continuaran percebent com fins ara, perquè no els hi queda clar. 

 

La RD respon que ja ho va indicar, que si no es treballa la coincidència és continuaran percebent 

com fins ara, que no es modifica ni es deroga res i, per tant, continuarà vigent. Al conveni, com 

a la resta de convenis, hi haurà un article que indicarà que tot allò que no es modifica continuarà 

vigent. 

 

CPTC pregunta a la RD si en tots els càlculs demanats s´ha deixat fora d’ells algun col·lectiu que 

cobri coincidències, per a que torni a quedar clar el que ja s’ha parlat a moltes reunions. Els hi 

estranya que el que ha quedat clar en diferents reunions, perquè s’ha preguntat diversos cops, 

es segueixi posant en dubte i no saben amb quina intenció. 

 

L’RD respon que les simulacions s’han realitzat tenint en compte les persones que van treballar 

l’any anterior, incloent les persones que van treballar una coincidència. L’RD està aportant el 

redactat dels increments, no regulant les coincidències. Si algú de la part social vol regular les 

coincidències, i ho porta a la seva plataforma, ho pot manifestar, sinó fa tard i s’haurà de fer en 

la taula del CE i recorda que implica modificar calendaris. 

 

SO manifesta que les seves manifestacions i preguntes les fan des de la bona fe negociadora. 

L’RD a l’acta anterior no deixa clar l’aspecte de les coincidències, no van amb mala intenció o 

mala fe negociadora, és preguntar el mateix que va manifestar en reunions anteriors. SO esta 

fart de que es tregui punta a totes les seves intervencions, i no ho diu per l’RD. 

 

L’RD respon que a la reunió anterior va indicar que buscaria un redactat sobre les coincidències 

per a que quedés més clar, en cas de que les coincidències es treballin,. L’RD ha fet consultes 

jurídiques de com s’ha d’escriure aquest paràgraf, per veure quina és la millor forma de redactar-

ho ja que el concepte “coincidències” no està pactat com a tal. 

 

SU manifesta que, un cop vist el redactat, és correcte i d’acord a la taula que s’ha entregat, també 

amb el que s’ha tractat a la taula. No estan d’acord en que reflexa totes les peticions realitzades 

a diferents assemblees, però si a algunes. Tot i així, estan d’acord amb el redactat, perquè és el 

que s’ha tractat a les diferents reunions. 

 

L’RD manifesta que modificarà el que s’ha indicat sobre la taula i, vistes les manifestacions de les 

diferents organitzacions sindicals, es dona per tancat l’article dels increments salarials. 

 

El President de la CNCC, manifesta que li agradaria reunir-se amb cadascuna de les organitzacions 

sindicals des d’avui fins a la propera reunió i pregunta si hi ha algun inconvenient, i amb quin 

ordre. 
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Es decideix que l’ordre serà en sentit horari segons la situació a la taula negociadora. 

 

Totes les persones assistents consenten la publicació dels seus noms que apareixen en la present 

acta. 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió, sent les 11.20 hores del dia indicat i, 

segons el calendari acordat, es cita a les persones assistents a la següent reunió per al dimarts 

25 de juliol de 2023, a les 9.30 hores a Guinardó. 

 

Representació de la Direcció Representació de les Persones Treballadores 

 CIM 

 

 

UGT 

 CGT 

 

CCOO 

  

 

CPTC 

 

 

 

 

SO 

 SU  

 El President de la CNCC 

 


